
Erhvervsudvalget

Til: Erhvervsministeren

Dato: 18. september 2024

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

ERU alm. del

Spørgsmål 390
Hvor mange årsværk skal Erhvervsministeriet levere ud af de i alt 1000 årsværk, som 
regeringen har lagt op til, at der skal skæres bort fra 2025? Er der yderligere årsværk, der 
nedlægges af andre grunde?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Lisbeth Bech-Nielsen (SF).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på lisbeth.bech-nielsen@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne
Louise Elholm
formand
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